
Z okazji nadchodzących Świąt 
Wielkanocnych chciałabym życzyć 

Wszystkim, aby dane nam było usłyszeć 
słowa Jezusa ”Pokój Wam”.  

Tak bardzo dziś potrzebny to dar 
Zmartwychwstałego, a tylko On jest 

źródłem prawdziwego pokoju.  

Życzę  również odwagi w wyznawaniu wiary, 
nie bójmy się pięknych polskich tradycji, które prowadzą nas w te dni do 

Kościoła, bez pytania czy trzeba, czy należy.  

Z tego rodzi się i dojrzewa w nas wiara,  

nawet jeśli czasem nie mamy takiej świadomości.  

Radosnego Alleluja !!! 

s. Katarzyna   


